
Protokoll styremøte med utvalgsledere LRKK  

Dato/Tid 23.11.2023 kl 18:00-20:00 

Sted Fabrikken 

Tilstede Styret: Anders, Else Marie, Pete, Jan og Hilde 
Elv: Frode 
Flattvann/hav: Trond 
Kurs: Pål Eirik 
Ro: Peter 
Utstyr: Per Tore 
 

Referent Hilde 

Møtets hovedhensikt og fokus: 
 
 Aktivitets og budsjettprosess: Utarbeid sesongoversikt som presenteres på et 

medlemsmøte i etterkant av årsmøte 14. mars 2024.  
 Hva skal til for at neste sesong blir like bra eller bedre som denne? Hvilke 

forventninger har dere til styret? 
 

 
Sakliste 

1. Innledning ved Anders 
2. Årsmøte 2024 
3. Budsjett 2024 
4. Veien videre 
5. Eventuelt 

 
 

 
 

1. Innledning med Anders 
Agenda og hensikt med møtet 

 Årsmøte og medlemsmøte  

 Budsjett 2024 

 Veien videre - hvordan kan vi bli bedre? 

 

 

2. Årsmøte og medlemsmøte 

Dato for årsmøte: 14.03.2024 

Det gjennomføres et medlemsmøte i etterkant av det formelle årsmøtet.  

Alle utvalgene bes om å utarbeide et sesongoversikt/terminliste med info om planlagte 

aktiviteter, helst med datoer. Dette presenteres av hvert enkelt utvalg på medlemsmøtet. 

Samlet aktivitetskalender deles med de andre klubbene rundt Mjøsa. 

 



3. Budsjett 
 Utvalgene melder behov til Utstyrsutvalget i god tid før årsmøtet. 

Utstyrsutvalget v/Per Tore koordinerer innspill fra de øvrige utvalg.  

 Aktivitetsstyrt budsjett – målet er å opprettholde og evt. øke aktiviteten i klubben 

 Mindre behov for nytt utstyr/båter 

 Behov for å avsette midler til flomvern etc. 

 

Prosessen videre koordineres av kasserer (Jens Owe) 

 

4. Veien videre - Hvordan kan vi bli bedre? (bidrag fra styret) 
 

KURS: 

Kursutvalget trenger ny leder/nytt utvalg 

- Etter 12 års innsats ønsker Pål Eirik å bruke klubben på andre måter – padle mer 

Arbeidsoppgaver som skal fylles: 

- Videreføre utvalg og aktiviteter slik det fungerer nå 

- Terminliste 

- Instruktører (behov for rekrutering, samarbeide med naboklubber) 

- Administrere påmeldinger 

- Korrespondanse med deltakere 

- Veilede om klubben og bruk av lokaler og utstyr 

- Økonomi 

Ved et evt samarbeid med naboklubber må det tas en nøye vurdering av krav og type kurs. 

Hva kan evt. gjøres av et sekretariat (ikke krav om å være aktivitetsledere)? 

Et sekretariat kan evt. også ha ansvar for medlemsregister 

 

ELV: 

 Har hatt en god sesong i 2023 med god vannføring og godt oppmøte på fellesaktiviteter. 

 Planer for neste sesong legges på møte i januar 2024. 

 Setter pris på kasserers arbeid og god drifting av klubben. Sparer utvalget for 

administrasjon. 

 Fokus på barne- og ungdomspadling 

Bør gjøres en ansvarsvurdering i forhold til aktiviteter for barn og unge 

Vurdere grensen for grov uaktsomhet?  

Alltid 2 aktivitetsledere på organiserte aktiviteter 

 

FLATTVANN/HAV: 

 Har en god gruppe av verter til mandagspadling. 

 For få aktivitetsledere å spille på. Trenger flere. 

 Deltapadling med naboklubber utsatt til 2024 pga. Flom. 

 Samordner terminliste med naboklubber. 

 Felles sommertur til samling på Storesand, Hvaler (Fredrikstad og Sarpsborg Kajakklubb) 

Kostnad ved en evt. påmelding før årsmøtet vil bli imøtesett av styret. En evt. konsekvens 

av et avslag på årsmøte vil føre til avmelding 

 Vurdere en aldersgrense for selvstendig bruk av klubbens fasiliteter (lokaler og utstyr) 

 



 

 

RO: 

 Roavdelingen i klubbhuset er trang og det bes om at det holdes generelt god orden i 

klubbhuset. Vil vurdere å søke om nye eller evt. utvidelse av lokaler. 

 Enklere båter for å rekruttere 

 

 

UTSTYR/ANLEGG: 

 Per Tore vil gjerne ta en pause fra ledervervet 

 Trenger omstrukturering 

 Innkjøpsavtaler? 

 Fordele innkjøp på utvalgene? 

 

 

ALLE: 

- Trenger vi et synlig vertskap? 

- Ønskelig med et sekretariat (frivillig 3 personer) som kan ta seg av administrative oppgaver, 

særlig knyttet til kurs og medlemsregister. 

- Få etablert et anleggsutvalg – rekruttere aktivt  

- Rekruttere tillitsvalgte til å jobbe i grupper 

 Møteplasser – åpne utvalgsmøter - medlemskvelder  

 Hva vil vi med klubbhuset?  

Engasjere arkitekt? 

Søke om midler? 

- Lære av naboklubbene. Hvordan har de organisert seg? Hvordan jobber de med 

rekrutering? 

 

5. Eventuelt 

 
Tusen takk  

En stor takk til Peter og Per Tore for innsatsen med å redde klubben under og etter flommen i 

sommer/høst. Utdeling av gavekort. 

 

E-post - Nyhetsbrev 

Noen ord fra styret i ny og ne 

 

 

 


